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Ing. Bobík: 
Ja mám podnet, ktorý vychádza z pôvodných interpelácií, ktoré tu už párkrát odzneli v mojom 
ponímaní a súvisia s opravami, alebo reklamačnými opravami MČ Milhostov po kanalizácii. 
Posledne sme túto tému rozoberali v šiestom mesiaci  na Výbore MČ Milhostov, kde bol aj 
pán Bogda, kde sme prešli jednotlivé úseky, ktoré sme povedali, resp. problémy, ktoré je treba 
ešte v zmysle zmluvy reklamovať. Keďže sa tie úseky nepodarilo do konca tohto roka, alebo 
nepodarí predpokladám do konca roka s dodávateľom vyriešiť, tak mám podnet na oddelenie 
výstavby, aby využilo zimné mesiace na intenzívnu komunikáciu s dodávateľom tak, aby 
v podstate začiatkom, alebo po ukončení zimy, keď to technologický postup bude umožňovať, 
aby došlo k tým jednotlivým opravám, ktoré boli ešte vyhodnotené ako reklamované 
a súčasne, aby došlo aj k dohode, keďže jeden z úsekov sme s pánom Bogdom vyhodnotili, že 
nemá zmysel ho už takto čiastkovo opravovať a pravdepodobne bude zaradený do súvislých 
opráv, ktoré budú, ak bude teda schválený rozpočet, v ktorom máme aj ich položku na  opravy 
ciest, tak bude zaradený do súvislej opravy a na tom by mal nejakým spôsobom takisto 
dodávateľ participovať. Takže teraz avizujem, aby sme zimné mesiace využili na to, aby sme 
tieto podmienky mali dohodnuté, aby sme sa potom, keď  budú  poslanci navrhovať niektoré 
úseky na opravy nedozvedeli, že ale toto nemáme, lebo to nemáme dohodnuté. Takže dopredu 
avizujem, že je treba v tomto konať.  
 
PhDr. Čižmár: 
Požiadam Ing. Timečka, aby v tejto veci potom oddelenie výstavby konalo, prípadne poskytlo 
ešte nejakú doplňujúcu informáciu. Ale tak, ako si uviedol pán poslanec, Ing. Bogda už o tejto 
veci informoval aj na príslušnom oddelení.  
 
Ing. Timečko: 
Áno, bolo dohodnuté s zhotoviteľom, že sa dokončia aj tie úpravy komunikácii, ktoré boli 
spôsobené čiastkovými opravami z reklamácií a viac-menej sa jednalo o to, že to bude 
dokončené toho roku, ale zhotoviteľ na základe toho, že mal strašne veľa iných prác, 
pristúpilo sa k tomu, že tie práce budú vykonané v roku 2018 hneď, ako to počasie dovolí. 
Toľko informácia, ktorú ja mám k dispozícii.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
-  oddelenie výstavby a majetku 


